
Zápis z jednání správní rady Svazku obcí rrDrahanská vrchovina"
26. dubna 2018 v 9:00 hodin v Krásensku

Přítomní: J. Fládr, M. Jonáš, D.Kíížová, J. Pořízek, L. Pospíšil, K. Ševčíková, H. Šíblová,
Omluvení: Z. Hermanová, A. Majchrák, l. Šteflieek
Pozdní příchod: S. Švarcová

Starostka obce paní Hana Šiblova přivítala všechny přítomné a konstatovala, že program byl zaslán
všem písemně.

Program:
1. Zahájení a schválení programu jednání

2. Volba zapisovatele a ověřovatelů zápisu
3. Kontrola plnění usnesení
4. Hospodaření svazku
5. Dotace na rok 2018
6. Nebezpečná místa při cestách dětí do škol
7. Zajistit finanční podporu vedoucím kroužků
8. Příprava na valnou hromadu
9. Propagace mikroregionu v roce 20l8
l0. Podporování ekologického nakládaní s odpady
11. Ruzné
12. Závěr

Usnesení č. l:
Správní rada schvaluje program správní rady.
Přítomno: 7 členů Pro: 7 hlasů Proti: 0

2) volba ověřovatelů zápisu a zapisovatele
H. Šíblová navrhuje jako ověřovatele zápisu pana Lubomíra Pospíšila a pana Miroslava Jonáše
a zapisovatelku Kateřinu Ševčíkovou. K návrhu nebyly připomínky.

Usnesení č. 2:
Správní rada schvaluje jako ověřovatele pana Lubomíra Pospíšila a pana Miroslava Jonáše
a zapisovatelku Kateřinu Ševčíkovou.
Přítomno: 7 členů Pro: 7 hlasů Proti: 0 Zdrže| se; 0

Zdrže| se:0

Dotace

K. Ševčíková -

a)
b)
c)
d)
e)

D

Uhradit příspěvek MAS Moravský kras pro rok2017 - splněno
Zajistitmožnost získaní dotace se společností TENDRA - H. Šiblová,vizbod
Zajistit účast 4 osob na Jarmoku ve Strážském - J. Pořízek, splněno
Přesunoutjednání o cyklobusech na červencovou či srpnovou správní radu -
úkol trvá
Kontaktovat J. Schneiderovou ohledně získaní dotace na zeleň - zájemci, splněno

4) Hospodaření svazku
Tabulka hospodaření byla starostům zaslána písemně před konaním správní rady a nebyly k ní
vzneseny připomínky.

5) Dotace na rok 2018
Byla podánažádost o dotaci v programu PRV JMK na vybavení obcí svazku mobiliářem.

FI. Šiblova komunikuje se společností TENDRA ohledně možnosti získrání dotace na elektronické
_úřední desky. Informace od TENDRY jsou takové, že dotace na elektronické desky tvoří pouze 50oÁ



celkové částky dotace. Dalších 50oÁ musí b;it použito ona strategie a státem nenařízené studie,
H. Síblová zjisti, zda by bylo možné v rámci dotace vytvořit strategické plány obcí a svazku,
případně studie zastavitelnosti, studie a projektové dokumentace na veřejnou zeleň, pasporty
rybníků.
Usnesení č. 3:
Správní rada schvaluje podání žádosti o dotaci na elektronické desky v případě, že ji bude možné
použít na strategické plány obcí, studie pro veřejnou zeleň, pasporty apod.
Přítomno: 7 členů Pro: 7 hlasů Proti: 0 Zdržel se:0

6) Nebezpečná místa při cestách dětí do škol
Tuto problematiku řeší starostové v jednotlivých obcích. Již dříve byla zpracována studie pro obce
svazku na bezpečnější cestu do škol, nebyl však zpracován projekt. Ten si musí vyřešit jednotlivé
obce, stejně tak financování. Starostové, kteří mají k dispozici CD s návrhy řešení dřívější studie, ho
překopírují ostatním, kteří o to budou mitzájem.

7) zaiistit finanční podporu vedoucím kroužků
Financování vedoucích kroužků si řeší neziskové organizace, které kroužky zajišt'ují. Vedoucí
většinou vykonávají tuto činnost zdarma. V případě, že kroužky budou organizovány během letních
prázdnin formou příměstských táboru, je na jejich financováni možné získat dotaci z MAS Moravský
kras.

8) příprava na valnou hromadu
Nejpozději v červnu by měla proběhnout valná hromada s následujícím programem: kontrola plnění
usnesení, zpráva dozorčí rady, účetní závěrka svazku za rok 2017, projednání Závěreěného úětu
svazku zarok2ll] včetnězprávy o auditu, Ňzné,závěr.

9) Propagace mikroregionu v roce 2018
Propagace mikroregionu bude v roce 2018 probíhat zejména na webových stránkách svazku. Svazek
se také zavázal připravit propagační stranu o velikosti 'A'3 do propagačních novin MAS Moravský
Kras. Každá obec zašle jednu fotografii z obce a potom jednu informaci o obci - pozvánka na akci
(červen-říjen), na pěší stezky... Všichni toto zašlou do l0. května K. Ševčíkové, která to odešle
P. Revendovi. Obce, které nezašlou informace včas, nebudou v propagačních novinách uvedeny.

10) podporování ekoloeického nakládání s odpadv
V kďždé obci jsou umístěny kontejnery na tříděný odpad, kontejnery na textil (případně obce
pořádají pravidelné sbírky použitého textilu), popelnice na olej z kuchyní, ěást obcí je zapojená
v systému kompostování, část obcí zakoupila pro své občany kompostéry nebo využívá popelnic na
odpad ze zaltrad společnosti Rebios. V obcích jsou umístěny kontejnery na elektro odpad, pravidelně
dvakrát ročně probíhá mobilní svoz elektroodpadu a nebezpečného odpadu, případně obce
objednávají velkoobjemové kontejnery na domovní odpad. Občané mohou souěasně v7aživat odvoz
odpadu na sběrný dvůr ve Vyškově, někteří také v Jedovnicích.

11) Různé
Bod Různé proběhl bez připomínek.

12\ Závér
Příští správní rada proběhne 29. května 2018 v Ježkovicích. Pozvánky zajisti J. Pořízek.

Zapsa|a: Kateřina Š evčíková

ověřovatelé:

předseda svazku

Lubomír Pospíšil

Ing. Adam Majchrtík

okr Vyško,


